
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde d. 27.05.2024 

Afdeling 9 

Afbud fra Lis og Jeanette 

 

1. Valg af referent: Brit blev valgt 

2.Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Tilbagemelding på markvandring: Keld kan ikke anbefale at vi går videre med isolering af gulve, 

byggeteknisk er det meget omfattende. Det vil kræve maskinelt udluftning, da højden fra 

udluftningshullerne i fodmuren til underside af gulv er for lille. Det er derfor aftalt med forslag stiller at 

forslaget fra sidste år ikke genstilles i år.  

4. Vedligeholdelsesreglement: Bestyrelsen vælger at beholde det der er og arbejde videre med at forme 

vores eget i samarbejde med Lise, selvom det betyder lidt ekstra arbejde og omkostninger til afdelingen.  

5. Afdelingsmøde – Ny lokation – Bowlinghallen, da ”Mønten” er lukket. Der er aftalt at vi fastholder en 

dagens ret til mødet og starter kl. 18:00. 

6. Evt. Bestyrelsen vil gøre en ekstra indsats igen i år og forsøge at få et flot fremmøde til vores 

afdelingsmøde.  

 


